
 

Dagordning 
Styrelsemöte 6 
Medicinska Föreningen Lund-Malmö  
22e oktober, 17:30 
Zoom: https://lu-se.zoom.us/j/6159470436 
________________________________________________________________ 
 
Formalia  

1. OFMÖ 

2. Mötets behöriga utlysande 

3. Fastställande av dagordningen 

4. Adjungeringar 

5. Val av justeringsperson 

6. Föregående mötesprotokoll  

 

 

Rapporter  

7. Incheckning  

8. Styrelserapporter (muntligen, högst 5 minuter var)  

9. Ekonomisk rapport  

 

Beslut 

10. MFs sittningspolicy med coronarestriktioner Bilaga 2 

11. Avbokningsavgifter LMM Bilaga 3 

12. Examensfesten                 Bilaga 4 

 

Diskussion 

13. Skidresan                Bilaga 5 

14. Konkretisering av verksamhetsplanen  Bilaga 6 

15. Riktlinjer för MFs sociala media                                          Bilaga 7 

16. Novischslakten               Bilaga 8 

17. Coronaenkäten Bilaga 9 

18. BURs stadgerevideringar  Bilaga 10 

19. Ändringsbudget  Bilaga 11 

20. Corpus Laborans  Bilaga 12 

 

 

Till slut 

21. Övrigt 

22. OFMA 

23. Utcheckning   

 



 

Bilaga 2. MFs sittningspolicy med coronarestriktioner 
Föredragande: Vice Ordförande Léonie och Ordförande Emily 
Se Bilaga. 2a-b.  
 
I och med Covid-19 tog presidiet fram en sittningspolicy för MF som lyftes 
under senaste fullmäktigemötet. Det inkom då ett par revideringsförslag, 
sittningspolicyn har nu reviderats. I bilaga 2a kan man se de ändringar som 
har gjorts och i bilaga 2b ser man den slutgiltiga versionen utan 
ändringsspårning.  
 
Styrelsen föreslås besluta 
att föreslå fullmäktige att anta dokumentet “Medicinska Föreningens 
sittningspolicy med coronarestriktioner” som det är skrivet i Bilaga 2b.  
 
Bilaga 3. Avbokningsavgifter Locus Medicus Malmoensis 
Föredragande: Vice ordförande Léonie 
Se Bilaga. 3a. 
 
Efter att det förra förslaget på avbokningsavgifter för LMM återremitterats av 
FUM har jag i samråd med husförmännen arbetat fram ett nytt förslag. Jag 
har även förberett lite bättre underlag denna gång, där jag redovisar intäkterna 
respektive utgifterna i förslaget. 
I mitt underlag finns två stycken alternativ som jag skulle vilja ha hjälp från er 
att besluta om. 
 
Styrelsen föreslås besluta 
att föreslå fullmäktige att godkänna förslaget om avbokningsavgifter för 
uthyrningar av LMM med ett av alternativen i underlaget.  
 
Bilaga 4. Examensfesten  
Föredragande: Vice Ordförande Léonie  
  

Examensfesten för höstterminen 2020 är preliminärt inbokad på AF Borgen 
den 15/1. Förra FUM lyfte jag diskussionen om festen, där opinionen starkt 
lutade mot att den skulle ställas in. 
Som det ser ut just nu kommer inte nuvarande restriktioner att lätta till 
januari, och tycker därmed att det är klokt att Examensfesten redan nu ställs 
in. 
 
Styrelsen föreslås besluta 
att föreslå fullmäktige att ställa in Examensfesten för höstterminen 2020.  
 
Diskussion 
 
Bilaga 5. Skidresan 
Föredragande: Ordförande Emily och Vice Ordförande Léonie 
 
Hela resan är nu officiellt avbokad, även från UCPAs sida. De har fört 
dialoger med centret i Frankrike i ett försök att sänka avbokningskostnaderna, 
som landar på 132 296 kr; något som hittills har gått utan framgång. 
Vi har nu fått olika avbetalningsförslag från UCPA Sverige. Förslagen 
kommer presenteras under mötet.  
 
Bilaga 6. Konkretisering av verksamhetsplanen 
Föredragande: Ordförande Emily 
Se Bilaga. 6a-b. 
 
Konkretiseringen av verksamhetsplanen var uppe på senaste fullmäktigemötet 
och återremitterades. Vi behöver alltså skriva om konkretiseringen. Vår 
konkretisering (6a) och konkretiseringen från 19/20 (6b) är bifogade. Tänker 
att vi kan jämföra dessa och lägga upp en plan för hur vi ska revidera vår 
konkretisering.  
 
 
Bilaga 7. Riktlinjer för MFs sociala media  

 



 

Föredragande: Kommunikationsansvarig Charlotte 
Se Bilaga. 7a. 
 
Dessa riktlinjer var uppe för diskussion under senaste fullmäktigemötet. De 
ska inte implementeras på föreningsnivå utan enbart för oss i styrelsen. Hur 
vill vi göra detta? 
 
Bilaga 8. Novischslakten 
Föredragande: Vice Ordförande Léonie 
 
Novischslakten har planerats in till den 14/11, och jag är nyfiken på hur de 
har tänkt genomföra den på ett sätt som följer våra förhållningsregler. Lyfter 
detta med tanke på att Corpus Campen precis ställts in, med motiveringen att 
en idrottsturnering ej kunde hållas corona-säker. 
 
Bilaga 9. Coronaenkäten 
Föredragande: Studenthälsoansvarig Antonia 
 
Enkäten avslöjade stora problem med isolering för de i T1, T2 och T10. De 
önskar terminspecifika aktiviteter man kan anmäla sig till ex fika på locus. 
Detta utöver klagomål på kursledningar från resterande terminer.  
 
Bilaga 10. BURs stadgerevideringar 
Föredragande: Ordförande Emily 
Se Bilaga. 10a.  
 
BUR kommer och presenterar sina stadgeinstruktionsrevideringar. Den 
bifogade filen måste laddas ner för att man ska kunna se BURs kommentarer.  
 
Bilaga 11. Ändringsbudget 
Föredragande: Vice Ordförande Léonie 
Se Bilaga. 11a.  
 

Med tanke på de höga avbokningskostnaderna för skidresan samt den 
inställda Corbalen (förlorad intäkt för oss på cirka 30 000 kr) har jag lagt fram 
ett förslag på en ändringsbudget för att täcka upp dessa kostnader. Tar emot 
all feedback och tankar som jag kan få! 
 
Bilaga 12. Corpus Laborans 
Föredragande: Eventansvarig Jessica 
 
Arbetet med Corpus Laborans har påbörjats. På grund av Covid-19 kommer 
det inte kunna genomföras som vanligt. Olika alternativ diskuteras, tex en 
digital mässa eller en mässa på plats där samtliga presenterade står i skilda rum 
på HSC. Hur ser styrelsen på arbetet med Corpus Laborans?  

 


